
Andrzej Goigbieski
Radny Rady Miasta Wloclawek

Szanowny Panie prezydencie

Wloclawek, 28.07,2023r.

Pan
dr Marek |lojthowski
Prezydent Miasta Wloclawek

W imieniu mieszkaric6w Woclawka zwracam sig z uprzejm4 proSbq o wydanie
dyspozycji odpowiednim shzbom komunalnym by podigry dzialan; zmieraiice doudro2nienia 

',e*.t 
Zglowi4czk. Rzeka Zglowi4czka ulega dewastacji, a tak naprawig iestwarta uwagi i tego Leby j4 zagospodarowa6 w odpowiedni spos6b.

Mieszkancy z*racaj4 sig z prodba o podjgcie dzialan maj4cych poprawii
estetykg rzeki a w konsekwencji o dostosowanie odcinka rzeki na terenie parku na itoao*i"
i Parku im. H. Sienkiewicza do cel6w rekreacyjno _ sportowych.

W przeszlodci Zglowi4czkabyla szlakiem 2eglownym.

Z wyrazarn szacunku


